
Dagsorden den 02.11.23 for Fole Friskole og
Naturbørnehave

Fremmødte:

Bestyrelse: Ivan, Majbrit, Jeannett, Jørgen, Line, Karoline,

Ledelse: Anita, Brian

Repræsentant for lærerne: Julie

Referent: Karoline

Afbud:Elin, Kia

Dagsorden: Referat: B:

Godkendelse af referat fra sidst
og underskrift af dokumenter
Tilføjelse til Dagsordenen:

Siden sidst fra Skolen: <der har været skolefest, med rigtig god opbakning. Været
emneuge.
Janni er startet som afløser, for delvis Jesper og Simon,
som er og skal på efteruddannelse.

Siden sidst fra Børnehaven
Der har været et forløb ved spejderhytten og ved
Hyggelake med fokus på emnet: under overfladen.
Gitte har været på et kursus omkring fugle, så der
kommer et emne omkring fugle.
Været på nogle forskellige ture.

Der skal findes en barselsvikar for Maren.

Der bliver indkaldt til et Forældremøde i børnehaven. hvor
der bliver udmeldt vores retning fremover, og hvad der
kommer til at ske i den nærmere fremtid.

Siden sidst fra Formanden Ønske fra Børnehaven, evt. med støtte fra FFV
To nye tørreskabe ønskes. Kan FFV give dette. Jørgen
taler med kasseren om det er muligt.

Nyt fra bygningsgruppen beskæring/fældning af træer i børnehaven

Fin arbejdsdag, hvor man kan langt rundt. Legepladsen er
up to date.
Der er behov for fældning af træer. Bygningsgruppen har
en som kan fælde dem. Det er hermed vedtaget

Der mangler lidt nogle fliser ved bålhytten.
Der arbejdes også på lys ved bålhytten



Julelys er der styr på. Det sørger Brian og Hans Henrik for.
Der rykkes for at dette sætte op her i november.

Sætte en maler til at male anden gang i Birk, når
vedkommende kommer og maler gangen.

Der satses på at der males og ligges nyt gulv i uge 7.

Nyt fra FFV Intet nyt

Nyt fra Hallen Der er kommet 2 personer, der skal stå for motionsrum

Nyt fra PR

Nyt fra Fondssøgningsprojekter Der er næsten lagt budget til skolekøkken.
Køkkenet prioriteres først.

Der skal arbejdes på en ny løsning til legeplads. Der
arbejdes på et nyt udkast og der skal lægges budget. Man
vil arbejde på en naturlegeplads.
Der laves nogle tegninger

Nyt fra den Busansvarlige

Ny SFO Der laves et udvalg, således man finder ud af, hvor Ask
skal være henne. Man arbejder på, at denne løsning er
klar til efter sommerferien.

Punkter fra sidste møde:

Eventuelt Budget opølgning.

Tilføjelser til årshjul

Punkter til næste
Bestyrelsesmøde

……………………………………… …………………………………….

…………………………………

Skoleleder Anita Bisgaard Bestyrelsesformand Jørgen Langfrits Næstformand Elin Oksen

Jørgensen

………………………………….. ………………………………………
………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Ivan Sandberg Karoline M. S. Vingborg Kia Hundebøl

…………………………………. ……………………………………..

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem



Majbrit Jensen Line Hauschildt


